
 

Αθήνα,  26 Φεβρουαρίου 2025 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς τον Υπουργό Εθνικής Οικονομίας και Οικονομικών 

Θέμα: «Τι συνέβη με τα σιλό σιτηρών στον Αυλώνα του Δήμου Ωρωπού» 

Δημοσίευμα στον τοπικό τύπο φέρνει στο φως ένα περιστατικό κλοπής 

δημόσιας περιουσίας στην Ανατολική Αττική και συγκεκριμένα στην περιοχή 

του Αυλώνα του Δήμου Ωρωπού, το οποίο γεννά ερωτήματα. Η υπόθεση 

αφορά την σταδιακή και παράνομη κατεδάφιση 18 ανενεργών κυλινδρικών 

κατασκευών (σιλό) αποθήκευσης σιτηρών σε οικόπεδο 10 στρεμμάτων στον 

Αυλώνα Αττικής, το οποίο ανήκει στο Υπουργείο Οικονομικών. 

Τα σιλό αυτά παρέμεναν παροπλισμένα εδώ και δεκαετίες καθώς στο 

παρελθόν είχαν χρησιμοποιηθεί για την αποθήκευση σιτηρών με σκοπό την 

τροφοδοσία των παρακείμενων περιοχών. Το εν λόγω οικόπεδο βρίσκεται σε 

παράδρομο της Επαρχιακής Οδού Αθηνών-Θεσσαλονίκης και συγκεκριμένα 

στο ύψος της διασταύρωσης του Συκαμίνου Ωρωπού. 

Το διάστημα κατά το οποίο παρατηρήθηκε η σταδιακή κατεδάφιση των σιλό η 

αστυνομία προχώρησε σε επ' αυτοφώρω σύλληψη τριών ατόμων που 

βρίσκονταν παράνομα στον χώρο και παρουσίασαν πλαστές άδειες για το έργο 

της κατεδάφισης και της αφαίρεσης των μετάλλων (σκραπ). Μάλιστα, 

κατασχέθηκαν και τα οχήματα τα οποία εκτελούσαν εργασίες τη στιγμή της 

παρέμβασης των αστυνομικών αρχών. 

Επειδή τα συγκεκριμένα υλικά ανήκαν στο Υπουργείο Οικονομικών και η 

παράνομη απόρριψή τους συνεπάγεται την απώλεια εσόδων για το Δημόσιο, 

Επειδή η παράνομη κατεδάφιση, η αφαίρεση και μεταφορά υψηλού κόστους 

υλικών κυριότητας και νομής του ελληνικού Δημοσίου με σκοπό σημαντικό 

οικονομικό όφελος επισείει δίωξη σε βαθμό κακουργήματος, 

Επειδή το περιστατικό φανερώνει την πλήρη εγκατάλειψη και απαξίωση της 

δημόσιας περιουσίας στην περιοχή του Ωρωπού και γενικότερα στην  

Ανατολική Αττική, 

Ερωτάται ο αρμόδιος Υπουργός: 

1. Έχει λάβει γνώση του περιστατικού το Υπουργείο Οικονομικών; 

Προτίθεται να προχωρήσει σε αξιώσεις έναντι των συλληφθέντων για 

την κατεδάφιση των σιλό και την αφαίρεση των υλικών; 
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2. Έχει προχωρήσει σε έρευνα ώστε να βρεθεί ο όγκος και να εκτιμηθεί 

η αξία των μετάλλων που αφαιρέθηκαν και εκλάπησαν από τον 

χώρο; 

3. Πότε και με ποιον τρόπο πρόκειται να ενημερώσει για το συμβάν τους 

κατοίκους της περιοχής; 

4. Προτίθεται να αξιοποιήσει το εγκαταλελειμμένο οικόπεδο 10 

στρεμμάτων προς όφελος των κατοίκων του Αυλώνα, του Δήμου 

Ωρωπού και της Ανατολικής Αττικής;  

 

 

Ο Ερωτών Βουλευτής 

Καραμέρος Γεώργιος 

 




